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Interpelacj e Mi gdzysesyj ne.

1.W ubiegtym tygodniu wyremontowano 150 metrowy odcinek jezdni na wloclawskiej

zaparze.Z,achwilg bgdzie wyknywany remontrbqdt przebudowa calej jezdni na zapone.Cry
miasto ma za duio pienidry by placid za to samo.Od blisko roku mamy zrgwarantowane
okolo 4 rniliony zlotych z ministerstwa infrastruktury na ten cel.Opieczalo$d w wykonaniu

calego zad*nia powoduje dodatkowe koszty co jui zakrawa na niegospodarno5d.Proszq o

re wyjasnienia w tej sprnwie.
o wyjainienie i naprawienie szkody narzeczmieszkanc6w budynku mieszkalnego przy

illicy Cienistej 29131.Na skutek naprawy biez4cej ulicy i podwy2szenia jej nawierzchni plot ulegl

przechyleniu i grozi zawaleniem.Proszg pana prezydenta o wyegzekwowanie od wykonawcy

remonfu drosi
sz4 o polotenie dywanika z warstwy bitumicznej na ich

drodze.Obecnie przy braku opad6w na ulicy kt6ra posiada jui podbudowg jest bardzo duZo pyi6w i

kurm utrudniaj4cych im Zycie.
4.W imieniu mieszkaiicdw proszg o uwzgiqdnienie wyrniany chodnika w planach remontu placu

przedTeatrem Impr:esaryjnym.Zdtgradowany chodnik nalgzy wymienii ai do ulicy Brzeskiej'

5.Proszg po o r:u kolejny o wypelnienie ubytk6w w ulicy Swietlanej.Najwigcej jest ich na

poi4czeniu z ulic4 Bluszczowq.
b.]vlieszkaricy ulicy Dzikiej pytaj4 kiedy zostanie ona utwardzona a jej dtugo$6 to zaledwie okolct

100 metrow na co nie potrzeba du2ych naklad6w finansowych.
7.Na remontowanych odcinkach ulicy Ptockiej w tamtej kadencji sq ubytki i pqknigcia wzdlu2ne na

iej nawierzchni.Czy te odcinki obejmuje jeszcze gwarancja?Moim zdaniem potrzebne jest badanie

itrotto.V j"zdniprzezwyspecjalizowane laboratorium Generalnej Dyrekcji Dr6g i Autostrad.

Z powaZaniem


